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Bericht van de Dorpsraad 
 

Het is inmiddels zomer en hier is dan ook de 

zomereditie van de Brugpraat. Bij de lente 

uitgave zaten we midden in de lockdown 

vanwege Corona. Gelukkig is de lockdown 

opgeheven en is het leven weer redelijk op gang gekomen. Echter het virus waart nog steeds rond en 

breidt zich op dit moment ook weer uit. We hebben nog steeds de 1,5 meter regel in onze samenleving 

en ook lijkt het mondkapje aan populariteit te winnen. De Dorpsraad heeft voor de vakantie wel weer 

kunnen vergaderen. Heel ruim in de grote zaal van de Herboren Toren, dat ging prima. 

Wat is er zoal gebeurd? Het traject van CPO verliep wat stroperig bij de gemeente, maar we hebben 

goede hoop dat er na de vakantie meer duidelijkheid komt over de locatie. We houden u op de hoogte.  

De wegversmallingen op de Burgerweg laten nog even op zich wachten, omdat de gemeente er toch 

wat andere ideeën over heeft. De reden hiervoor is dat ze willen standaardiseren binnen de gemeente 

en dus in diverse dorpen dezelfde remmers willen maken. Zodat deze gemakkelijker verplaatsbaar zijn, 

mochten ze niet goed staan of onvoldoende werken.  

Ook hebben we met de gemeente overleg gehad over het rode asfalt op de brug. Dit is zeer glad en leidt 

regelmatig tot gevaarlijke situaties. Dit wordt helaas voorlopig niet aangepakt, maar zal pas gebeuren 

als de asfaltverharding aan groot onderhoud toe is. Volgens de huidige inventarisatie is dit  komende vijf 

jaar nog niet het geval tenzij tussentijds blijkt dat de verharding sneller achteruit gaat dan gepland. De 

bloemencirkel naast de school is ook weer ingezaaid door de gemeente. 

Glasvezel aanleg lijkt nu toch voor elkaar te zijn. Na wat opmerkingen van diverse inwoners, dat het wel 

erg lang duurt hebben we contact gehad met HHRS en Fiber NH en gelukkig waren zij toen net bezig 

met het alsnog afgeven van de juiste vergunningen. Ik hoop dat de aansluitingen niet lang meer op zich 

laten wachten. 

De Dorpsraad heeft zich ook nog ingelezen in de RES (Regionaal Energie Strategie). Hierop zijn een 

aantal opmerkingen ingestuurd. Ook ondersteunen we het gezamenlijke standpunt van alle dorpsraden 

in de gemeente Schagen.  

Inmiddels hebben we ook de eerste aanvraag binnen voor de € 2,- bijdrage van de gemeente. Deze 

heeft de dorpsraad gehonoreerd. Heeft u ideeën en/of plannen die de leefbaarheid in onze  

woonomgeving verbeteren en versterken, dan kunt u een vergoeding aanvragen bij de Dorpsraad. 

Ik wens u veel leesplezier met deze nieuwe Brugpraat en dat we allemaal nog volop kunnen genieten 

van de zomer.  

Hartelijk groet, namens de Dorpsraad Burgerbrug e.o. 

Elli Ruijter-Masteling 

Op 21 juli jl is overleden ons bestuurslid Hans Verheggen. 

Hans was al geruime tijd ernstig ziek en heeft tijdens zijn ziekte onze vergaderingen helaas niet meer 
bij kunnen wonen. Hans heeft heel veel jaar deel uitgemaakt van ons bestuur. Wij verliezen in Hans 
een geïnteresseerd en kritisch lid van onze Dorpsraad. 

Wij wensen Tjits, zijn kinderen, verdere familie en vrienden veel sterkte toe om dit verlies te verwerken. 
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AGENDA  Burgerbrug en omstreken 
 
 

AUGUSTUS 

15 augustus    Zomereditie Brugpraat 

31 augustus    Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00uur Herboren Toren 

 

SEPTEMBER 

25  t/m 28 september   Kermis (nog niet bevestigd) 

 

OKTOBER  

5 oktober    Vergadering Dorpsraad; 20.00-22.00uur Herboren Toren 

18 oktober    The Lasses 

20 oktober    Herboren Toren: Esther van Es 

 

 

NOVEMBER 

14 november    Herfsteditie Brugpraat 

15 november    Schuurpapier ( Helga Buitelaar) 

23 november    Jaarvergadering Dorpsraad 20.00-22.00 uur Herboren Toren 

 

 

DECEMBER  

20 december    Simonez 

 

 

 

Op onze website www.burgerbrug-nh.nl vindt u de Brugpraat in kleur 
 
 
 
AVERTEREN IN DE BRUGPRAAT? Stuur uw aanvraag naar: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
 
Losse advertenties/eenmalig:           Per jaar (4 edities): 
 
1 pagina    € 25                 1 pagina    € 70                
1/2 pagina   € 15                 1/2 pagina   € 45 
1/4 pagina   € 10                 1/4 pagina   € 27,50 
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Beste dorpsgenoten, 

In deze editie van de Brugpraat wil het bestuur van de Herboren 
Toren jullie weer graag op de hoogte houden van haar activiteiten 
van de afgelopen periode en voor de toekomst.  

Normaal gesproken zouden we in deze Brugpraat verslag hebben 
gedaan van bv. onze jaarlijkse kunstexpositie en optredens van de 
maanden maart, april en mei.  Maar het verhaal is bekend:  ook in de 
Herboren Toren was het stil in coronatijd.  

Wat is er inmiddels wel gebeurd? 

• De flyer met alle optredens is gereed (met dank aan Mart Kemp) en 
ligt klaar voor verspreiding.  

• De website is actueel gemaakt (met dank aan Chiel Broerse) 
• Onze “groengroep” onder leiding van Johan Visser spant zich in om 

het “buitengebied” van de Herboren Toren bij te houden, 
maar…….ze doen dit niet alleen. 

De familie v.d. Bel heeft een mooi koppeltje geitjes geleverd, die 
nu functioneren als “grasmaaiers”. 
 

De Dorpsraad heeft weer een keer “op corona-afstand” 
vergaderd en wij hebben voor de nodige voorzorgsmaatregelen 
gezorgd. (handgel etc.). 
 
 

Colette Nierop en collega harpiste hebben gebruik gemaakt van de 
Herboren Toren om hun optreden, wat uiteraard niet door kon 
gaan, te streamen. Vanwege het mooie weer zijn ze zelfs even uit-
geweken naar buiten. 

Nadat onze schoonmaakploeg ons kerkje weer spik en span zal maken kunnen we ons opmaken voor onze 
najaar activiteiten; Er zal weer worden vergaderd door Croon en Bergh en de Dorpsraad. Het koor de 3 B’s 
zal weer gaan repeteren. Dan zullen de optredens ook weer gaan lopen. Uiteraard in nauw overleg met 
de artiesten en de dan geldende corona-maatregelen in ogenschouw nemende.  
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Programma van oktober, november en december 

 
 

 

18 oktober   
THE LASSES wondermooie tweestemmigheid. 

www.thelasses.nl  

 

 

 

 

15 november   
LIGUSTER   “het zal je familie maar wezen”  

www.hhmusica.nl  

 

 

 

 

20 december 
SIMONEZ    “een sfeervol decemberconcert” 

www.simonez.nl  

 

 

 

 

 

Tot slot:   

In verband met verhuizing naar Schagen zal dit mijn laatste bijdrage zijn aan de Brugpraat. In de 
bestuursvergadering van september zullen wij de bestuurstaken gaan herverdelen. Dat betekent dat ik 
het bestuur niet op korte termijn zal verlaten, maar secretariaatswerkzaamheden zal overdragen. En zo 
ook het aanleveren van kopij voor de Brugpraat. Wel blijf ik de contactpersoon voor de optredens en 
het regelen van alle PR die daaraan is verbonden, tot ook deze taak naar een andere liefhebber zal 
worden overgedragen. 

Met veel plezier heb ik mijn bijdrage aan de Brugpraat verzorgd. 

Vriendelijke groet, 

Jannie Paarlberg.  

http://www.thelasses.nl
http://www.hhmusica.nl
http://www.simonez.nl
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OldSkoel weer in beweging! 

Met de versoepeling van de overheidsrichtlijnen ten aanzien van de 
coronacrisis heeft OldSkoel de afgelopen tijd een aantal activiteiten 
gelukkig opnieuw kunnen opstarten. Ook de komende tijd staat er weer het nodige op het programma, 
waarbij uiteraard de lopende én eventuele nieuwe corona voorschriften voortdurend worden gevolgd.  

Een absoluut succes was zonder twijfel het Kunstweekend op 20 en 21 juni. Dankzij het fantastische weer 
kon een deel van de activiteiten buiten plaatsvinden en was het voor wachtende bezoekers geen enkel 
probleem om even op het plein te genieten van de zon. Dankzij een slim kaart- en routesysteem en de 
enthousiaste inzet van vrijwilligers bleef het aantal bezoekers permanent binnen het maximum van 30 
personen. In OldSkoel konden die genieten van diverse exposities, een aantal intieme muziekoptredens 
van Botman & Van Vleuten, schilderworkshop van Jan Bekker, het Lopend Kunstbuffet en nog veel meer.  

Inloop op vrijdag 
Ook de inloopochtend en -middag op vrijdag werd in mei hervat, uiteraard in iets aangepaste vorm om 
de coronavoorschriften te volgen. Maar in ieder geval is het weer mogelijk om vrijdags voor een kopje 
koffie, huisgemaakte taart en een praatje bij OldSkoel binnen te lopen. 

Yoga 
De yogalessen van Joyce Lang op dinsdagavond zijn ook weer hervat. Bij mooi weer wordt er lesgegeven 
op het veld achter de OldSkoel. Voor aanmeldingen: Joy4Yoga2@gmail.com / 06 83037030. 

Nog meer activiteiten 
Voor de rest van de zomer is er ook weer genoeg te beleven bij OldSkoel, zoals: 

• Vrijdag 4 september en 2 oktober: STOELMASSAGE van 10.00 - 16.00 uur op afspraak via 
info@saskiavanpoppel of 06 53846072Z 

• Vrijdag 4 september 19.00 uur: TAFEL VAN 10, 3-gangendiner voor 10 euro, opgeven via 
info@jessicaheetebrij.nl / 06 12302230. 

• Woensdag 9 september 20.00 uur ZIJPER KOOR onder het motto ‘Iedereen kan zingen’, nummers 
van Rolling Stones via Ramses Shaffy naar Lou Reed, van pop en rock ’n roll naar ballads. Opgeven 
via victorposch@zonnet.nl / 06 13230949. 

• Maandag 21 september 10.30 - 13.30 uur DE OUDE GEWOONTE: meezingen met liedjes van toen 
en een lunch met gerechten uit grootmoeders tijd; bijdrage 5 euro pp, opgeven via 
info@jessicaheetebrij / 06 12302230.  

• Woensdag 23 september en 7 oktober 20.00 uur ZIJPER KOOR onder het motto ‘Iedereen kan 
zingen’, nummers van Rolling Stones via Ramses Shaffy naar Lou Reed, van pop en rock ’n roll naar 
ballads, opgeven victorposch@zonnet.nl / 06 13230949.  

• Zaterdag 26 september 13.00 - 14.30 uur SAXOFOONWORKSHOP VOOR ABSOLUTE BEGINNERS: 
altijd al saxofoon hebben willen spelen ? Grijp nu je kans en leer in 90 minuten de eerste 
beginselen van het spelen op een sax. 30 euro p.p. incl. gebruik sax; opgeven via 
victorposch@zonnet.nl. 

Toekomstplannen 

Ondertussen is OldSkoel druk bezig met de toekomst. Het bestuur onderzoekt de mogelijkheden van 
renovatie van het gebouw en een duurzame voortzetting van de activiteiten. De gesprekken met diverse 
partijen (gemeente, bouwkundigen, financiële en organisatorische en mogelijk uitvoerende partijen) zijn 
inmiddels in een veelbelovend stadium. Komend najaar hoopt het bestuur hierover meer nieuws te 
kunnen melden. 

 

Meer weten over de activiteiten bij OldSkoel? Kijk dan op www.oldskoel.nl. 
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€ 350,- per jaar tegen eenzaamheid voor ouderen met krappe beurs 
Gemeente Schagen biedt gepensioneerden die iets minder te besteden hebben een jaarlijks budget aan 

van € 350,-. Hiermee kunnen zij een hobby of sport betalen of bijvoorbeeld aan culturele activiteiten 

meedoen. Sigge van der Veek, wethouder Ouderenbeleid: “In deze tijden van corona zien wij wat 

eenzaamheid met mensen doet. Als gemeente vinden wij het belangrijk dat iedereen mee kan doen en 

zich niet eenzaam hoeft te voelen. Dat geldt ook ouderen die iets minder te besteden hebben. Daarom 

is er voor hen dit jaarlijkse budget beschikbaar.” 

Ouderen die alleen AOW hebben, geen of heel weinig aanvullend pensioen en die maximaal € 6.225,- 

(alleenstaanden) of € 12.450,- (echtpaar) op hun spaarrekening hebben staan, kunnen voor dit budget 

in aanmerking komen. De gemeente heeft afspraken gemaakt met verschillende organisaties, 

verenigingen en bedrijven waar de € 350,- besteed kan worden. Bijvoorbeeld door een tablet of 

smartphone te kopen, een abonnement op het zwembad te nemen of schildermaterialen aan te 

schaffen. Het complete aanbod staat op www.meedoenschagen.nl 

VOA’s helpen bij aanvraag 

Ouderen die digitaal minder vaardig zijn, kunnen hulp krijgen bij hun aanvraag van een van de Vrijwillige 

Onafhankelijk Adviseur (VOA’s) van Wonen Plus Welzijn. Samen met een VOA kunnen ouderen kijken of 

ze in aanmerking komen voor het budget van de gemeente. De VOA kan ook bij de aanvraag helpen. 

Ouderen kunnen in contact komen met een VOA door te bellen naar (0224) 291 042 of te mailen naar 

schagen@wonenpluswelzijn.nl 

 Heeft uw kind hulp nodig bij 

    lezen of 

    spellen of 

           rekenen ? 

 

 Remedial Teaching  

     Marianne 

dyslexie- en dyscalculiespecialist 

geregistreerd bij de  

Landelijke Beroepsvereniging  

Remedial Teachers 

 

Bel 06-1110 4742 tussen 17 en 19  uur  

    Welgelegen 12   

 

http://www.meedoenschagen.nl
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De Pen/ De Typemachine 

 

 

Deze maand zijn wij, Niels Kooij en Sandra Wit, achter de pen gekropen met dank aan Manfred en 
Natascha.  

 

“ grenzeloos verliefd “  

 

Als gemigreerd stel verhuisd naar Sint Maartensvlotbrug wonen wij hier fantastisch. Ruimte en een 
groot bouwproject waar Niels zich helemaal kan uitleven. Na 4 1/2 jaar klussen konden we dan eindelijk 
begin maart in de stolp wonen. Niels heeft een mooi knus appartement gebouwd achter in de boerderij. 
En met een kleintje op komst was dit heerlijk, zo konden we nog even genieten met ze tweeën en van 
het “nu al” mooi paleisje. En toen op 7-6-2020 melden ons dochtertje Miley zich. Een echt wondertje, 
wat een Burgerbrug kermis niet allemaal kan doen! We zijn werkelijk tot over onze oren verliefd.  

 

Naast het timmerwerken op zzp basis is Niels dus veel in en om de woonboerderij bezig om heerlijk te 
klussen en Sandra knipt er lekker op los bij het Haarhuis in Winkel. Samen zijn we bezig met een project 
om Tiny huizen te bouwen. Het geeft ons onwijs veel energie om hier met vol enthousiasme samen mee 
bezig te zijn. Daarnaast knuffelen we er veel op los met onze lieve Miley.  

 

Niels is een Burgerbrugger, met een uitstap naar Schagen waren ze als gezin er wel over uit dat ze toch 
weer terug naar Burgerbrug wilden. Het liefste was Niels ook niet vertrokken uit zijn vertrouwde 
omgeving, maar een huis met zo veel potentie kon hij gewoon echt niet laten gaan. Dus hij zou toch echt 
moeten emigreren, en al zeg je zelf het is maar een paar grenzen verder! 

 

Sandra is een ware Sint Brugger en heeft hier een groot gedeelte van haar leven ook gewoond. Dat ze 
ooit in Sint Maartensvlotbrug zou wonen had ze vroeger ook nooit gedacht! Het zijn toch allemaal 
verschillende dorpen ook al grenzen ze aan elkaar. Veel keus had ze niet want de liefde brengt haar toch 
over de grens. 

 

Dit is in “hele grote lijnen” ons levensverhaal voor nu, ons avontuur begint eigenlijk nu pas en zal nog 
veel verhalen krijgen!  

 

Groetjes 

Niels, Sandra en Miley  

 

De pen gaan we door geven aan: Tim en Romy  
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Energiestraat 16 - 1749 DN  - Warmenhuizen  

Gitaarles bij u thuis? 

Vraag voor de mogelijkheden en meer info via 

 catsfiddle.rob@gmail.com of bel 06-20423601 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CMS bv Burgerbrug    * Gitaarles 

             * Muzikant 

             * Transport 

             * Koerier  

 

 

 

 

 

 

 

 

Gemeentelijke bijdrage € 2,= per inwoner. 

Ook in 2020 heeft de gemeente Schagen weer € 2,= per inwoner beschikbaar gesteld voor initiatieven 

waar de gehele bevolking van een dorp van kan profiteren. 

In de lente uitgave van de Brugpraat heeft de dorpsraad bekend gemaakt hoe we dit bedrag zullen 

gaan verdelen. Doe dus een aanvraag bij de Dorpsraad voor uw idee of activiteit. Dit kan door een 

mail te sturen naar Dorpsraad@burgerbrug-nh.nl met daarin uw gemotiveerde verzoek. 

Als Dorpsraad beseffen we dat in verband met de Covid-19 maatregelen er nu minder mogelijkheden 

zijn om iets te organiseren maar we hopen dat dat op een later moment wel weer kan zodat we een 

dorp blijven waar vaak iets leuks te beleven is!  

mailto:catsfiddle.rob@gmail.com


9 

 

 

 

 

 

 

Coronatijd 

Op Croon en Bergh was het, net als in de rest van de wereld, allemaal anders dan anders sinds de 

uitbraak van het coronavirus. We hebben wekenlang behoorlijk geïsoleerd doorgebracht op ons 

terrein aan de Grote Sloot. Er kwamen geen externe deelnemers meer werken op de werkplaats, de 

vrijwilligers mochten niet meer komen, onze bewoners mochten niet meer naar andere werkplaatsen 

of naar hun familie. Dat laatste was het moeilijkst. Wekenlang geen fysiek contact en geen nabijheid 

van je ouders of andere mensen die dichtbij je staan. Wanneer je een verstandelijke beperking hebt, is 

dit moeilijk te begrijpen. Gelukkig konden we creatieve oplossingen inzetten. Zo is er nog nooit zoveel 

gebruik gemaakt van videobellen, en is er in de werkplaats een plexiglas afscheiding geplaatst zodat er 

toch bezoek kon worden ontvangen. Sinds een paar weken is fysiek contact weer beperkt toegestaan. 

Daar zijn we heel dankbaar voor. 

Wel beseften we meer dan ooit dat we op een unieke en prachtige plek wonen en werken. De 

bewoners van Croon en Bergh konden gewoon op hun eigen werkplaats aan de slag. We konden 

heerlijk wandelen, in de tuin en in de kas werken. Wat een verschil met woonvoorzieningen in de stad! 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wandelen 

Het blijft ook in deze tijd mogelijk voor dorpsgenoten en toeristen om over ons terrein te wandelen, 

en het rondje van de waterberging te lopen. Omdat het in de buitenlucht is en er genoeg ruimte is om 

afstand te houden, vonden we het niet nodig ons terrein af te sluiten.  
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Gelukstuin 

Ondanks de beperkingen van de coronacrisis, zijn we nog steeds 

bezig met de realisatie van een gelukstuin in onze kwekerij. Hier 

zijn al een aantal fondsen voor geworven en binnenkort starten 

we met het aanleggen van verharde paden. Deze zijn 

rolstoeltoegankelijk, zodat iedereen kan genieten van de fijne 

energie in de tuin. Er staat nog meer op de planning, zoals een 

wensput, beplanting voor bijen en vlinders, een schommel en 

picknicktafels. Ook zal er een zintuigenwandeling worden 

uitgezet. We hopen dat de bewoners maar ook onze 

dorpsgenoten over een paar maanden de gelukstuin in gebruik 

kunnen gaan nemen. 

 

Overige ontwikkelingen 

In het woonhuis zijn we al een heel eind met het nieuwe interieur van de woonkamer. Na jaren tussen 

de beige gordijnen, de lambrisering en het ratjetoe aan meubels te hebben gewoond, werd het tijd voor 

wat nieuws. Inmiddels heeft de keuken een mooie nieuwe kleur gekregen, zijn alle muren geschilderd en 

worden er speciale lampen gemaakt door lichtkunstenaar Lubbo de Graaf.  

In het voorhuis van Croon en Bergh woont op dit moment teamleider Jessica met haar gezin. Dit is best 

uniek, en past in de visie van de organisatie. Het draagt bij aan de gemeenschapsvorming op Croon en 

Bergh, maar het is ook erg praktisch om extra mensen op het terrein te hebben bij calamiteiten. Jessica 

gaat per oktober verhuizen. Er wordt binnen het team gezocht naar een nieuwe huurder. Dit zal dus ook 

een nieuwe inwoner van Burgerbrug worden. In de volgende editie van de Brugpraat zullen we laten 

weten wie het is geworden.  

Normaal gesproken organiseren wij elk jaar een kerstviering in de Herboren Toren. Vanwege corona is 

het niet duidelijk of we dit jaar weer kunnen laten doorgaan. Mocht dat wel zo zijn, dan volgt daar later 

dit jaar informatie over.  

 

Vrijwilligers 

Inmiddels is het weer toegestaan voor onze vrijwilligers om in het buitengebied onderhoudsklussen te 
doen, en ook weer op de werkplaats te ondersteunen. Hierbij houden we wel 1,5 meter afstand. Voor de 
werkplaats en de kwekerij/gelukstuin, boomgaard en moestuin zijn we altijd blij met extra hulp. Mocht je 
iemand zijn of kennen die dat leuk zou vinden, kun je contact opnemen met Jessica via 
j.wormhoudt@croonenbergh.nl . 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Jessica Wormhoudt 
Teamleider Croon en Bergh 
T: 06-40988684 
E: j.wormhoudt@croonenbergh.nl 

mailto:j.wormhoudt@croonenbergh.nl
mailto:j.wormhoudt@croonenbergh.nl
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De oplossing van de puzzel in de Lente editie van de  

Brugpraat was ‘DOORBIJTEN!’. Uit de vele inzendingen die we hebben 

ontvangen hebben we de penningmeester van de Dorpsraad een  

winnaar laten trekken.  Dit is geworden: 

De heer Aad Sneekes, Grote Sloot 45  
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Texelaarfokkers 

Fam. Nuijens 

  

www.nuijenstexelaars.nl 
nuijens-dekker@hetnet.nl 

  
tel: 0226-381474 

 

Mensen gaan en komen en zo gaat dat ook in Burgerbrug. U vraagt zich vast wel eens af: “Hoe 

zou het nu zijn met mijn klasgenoot of mijn buren of dorpsgenoot die verhuisd is?“ 

 

Naar wie bent u nieuwsgierig? Laat het ons weten: brugpraat@burgerbrug-nh.nl  

Dan gaan we samen met u op zoek! 
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De Brugwachter Eten en Drinken 

Het vertrouwde eetcafé Halfweg heeft, zoals u vast weet, aan het begin van de corona crisis zijn deuren 

gesloten. Wat we toen nog niet wisten is dat de deuren van het café in de oude vorm niet meer open 

zouden gaan.   

Vanaf begin mei zijn wij (de familie Bruin) aan de slag  gegaan om het restaurant weer open te krijgen. 

Wat vonden het belangrijk om de gezelligheid en het goede eten te behouden maar dan in een nieuw 

jasje. We hebben een nieuwe naam bedacht met een lokaal thema en ook het interieur is aangepast. De 

gezelligheid en het goede eten hebben we ook weten veilig te stellen omdat er een groot deel van de 

mensen achter het oude restaurant bereid hebben gevonden om in deze nieuwe formule te gaan 

werken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Graag willen wij ons even aan u voorstellen. Het team van “De Brugwachter” Eten en drinken. Niels 

Schilder is onze chefkok, wonende in Julianadorp. Hij heeft al 40 jaar ervaring in de keuken en was ook 

10 jaar de vertrouwde kok in café Halfweg. Bonny Schilder, de echtgenote van Niels is onze gastvrouw, 

Aron Klinking is leerling kok en komt uit Warmenhuizen, Anne en Myrthe Kooijman zijn onze meiden van 

de bediening. Deze zussen komen uit Sint Maartensvlotbrug en studeren in Amsterdam en Bergen.  

Ons restaurant is voor iedereen en is wellicht de huiskamer van Burgerbrug. Op de kaart staan de 

vertrouwde gerechten en ook veel vis. Nieuw zijn onder anderen de oprijplank van tapas en sushi. En 

heeft iemand een bijzondere wens voor een gerecht is het waarschijnlijk mogelijk om daar wat mee te 

doen. Ik zou zeggen: daag ons uit. Want zoals onze kok zegt: geur en smaak zijn net als muziek, het 

brengt herinneringen omhoog.  

Tevens hebben we voor de harde werkers, die nog even door moeten in de avond met oogsten of een 

grote klus, een afhaalmenu. Dit maken we graag voor u klaar op verzoek. Ook voor feesten en partijen 

zijn er tal van mogelijkheden bespreekbaar.  

Graag nodigen we u dan ook alvast uit op 25, 26 en 27 september tijdens het visfestival en op 17 en 18 

oktober voor ons wildweekend. We sluiten het jaar af met een oliebol en een gezellige borrel. We 

proosten op een culinaire toekomst! 

Kortom kom gezellig langs en volg ons binnenkort op de website (debrugwachter.com) en facebook. 

Samen met de andere cafés in het dorp maken we van Burgerbrug misschien wel de Jordaan van de 

Polder.   
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Koor Burgerbrug 

Wist u dat Burgerbrug een heel leuk en laagdrempelig koor 
heeft? Het koor is ooit opgericht met de geuzennaam ‘De 
Burgerbrugse Brullers’. Aanvankelijk werd er afwisselend bij 
een van de leden thuis gezongen; eerst met geluidsbanden 
daarna met een piano. Inmiddels is het koor uitgegroeid tot 
een fijne club mensen die één keer in de twee weken onder 
leiding van een dirigent samenkomen in onze eigen 
prachtige Herboren Toren. Het repertoire varieert van 
popmuziek tot meer jazzy en folk. 
 
Het enige doel van het koor is om gezellig samen te zingen. 
Samen zingen is niet alleen leuk maar geeft energie, is goed 
voor je hart en zorgt voor ontspanning! Reden genoeg om je 
aan te sluiten bij ons koor.   
 
We treden in principe niet op en de contributie wordt zo 

laag mogelijk gehouden. Het koor heeft geen winstoogmerk. Als het je leuk lijkt, kom dan eens 
vrijblijvend een avond meezingen. De eerste repetitie, met een nieuwe dirigent, staat gepland op 9 
september van 20 tot 22 uur. In de Herboren Toren is ruimte genoeg om anderhalve meter afstand van 
elkaar te houden. Je kunt altijd contact met ons opnemen via Koorbbb@gmail.com. 

Betaalbare cursussen bij u in de buurt! EVVV Zijpe 

Najaarsprogramma bekend! Vanaf oktober 2020 starten we wederom met mooie 
cursussen, onder andere: 

• Duits* 

• Engels*    

• Spaans* 

• Portugees* 

• Italiaans* 

• Website bouwen 

• NLP 1 en 2 

• Computer-, tablet-, Ipadcursussen 

• Kijken naar Kunst 

• Vriendelijkheid (volgens de Boeddhistische leer) 

*Talencursussen voor zowel beginners als gevorderden 
 
Uiteraard houden wij ons aan de maatregelen van de RIVM.  

Wilt u meer informatie? Neem dan contact op met Sari Kortekaas (tel. nr.: 0226-383003 b.g.g. 06-
25035770) of kijk op onze website: www.evvvzijpe.nl 

mailto:Koorbbb@gmail.com
http://www.evvvzijpe.nl
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Hoe gaat het nu met….? 

Hallo beste allemaal in Burgerbrug, hoe gaat het. 

Ik werd laatst gebeld door Leo Borst om een klein verhaaltje te 

schrijven over mezelf. Ik “Frank Dekker” als oude bekende, die 

net niet geboren is in Burgerbrug maar vanaf z’n tweede is 

opgegroeid in dit mooie plaatsje. Het schijnt namelijk dat de 

dorpsgenoten nieuwsgierig zijn waar de Burgerbruggers  

gebleven zijn en hoe het met ze gaat ……leuk hoor ! 

Wel, Burgerbrug was voor mij een tijd met mooie herinneringen. Een fijne jeugd, waar ik als jonge  

boerenzoon van Theo en Guurtje heerlijk rondom de boerderij heb kunnen ravotten.  

Maar het is inderdaad al een tijdje terug dat ik Burgerbrug achter mij heb gelaten, want in 1985 ben ik 

verhuisd naar Bergen want ik was daar José tegengekomen, een prachtige vrouw ! 

We zijn getrouwd en samen hebben we een huis aan de Bergerweg gekocht. In het begin was het enorm 

wennen, maar al heel gauw had ik in de gaten dat het toch wel een heel leuk plaatsje is om te vertoeven. 

Prachtige straatjes, huizen, leuke winkels en natuurlijk ook wat gezellige kroegjes waar wij geregeld een 

biertje gingen drinken met regelmatig optreden van een swingend bandje erbij.  Ook de zee had toch wel 

een grote aantrekkingskracht want wonend kort bij Bergen aan Zee, zit je met 15 minuten fietsen op het 

strand. Hier waren wij dus ook geregeld te vinden voor een frisse duik in de golven. 

  

Aan de Bergerweg kregen we gezinsuitbreiding van Alex en John, twee prachtige binkies die inmiddels 

ook alweer grote kerels zijn van 29 en 26 jaar en op hun eigen benen staan. Overigens ben ik begin april 

van dit jaar de trotse opa geworden van een prachtige kleindochter.  

Vanaf 1997 zijn we verhuisd naar de Doorntjes waar we een oud vrijstaand huis hadden gekocht en met 

hulp van de hele familie hebben wij deze langzaam maar zeker omgetoverd tot een prachtig paleisje. Op 

een gegeven moment is toen ook weer wat gezinsuitbreiding gekomen, drie legkippen erbij en die zorgde 

iedere dag voor een smakelijk vers eitje bij het ontbijt. Echter in het jaar 2012 zijn José en ik uit elkaar 

gegaan. Lastige periode waarin ik het moeilijk vond om mijn weg te vinden, maar zoals het spreekwoord 

altijd zegt: naar regen komt zonneschijn. Tijdens een Oudjaarsfeest in 2019 in Huizen kwam ik Marianne 

tegen uit Baarn. Inmiddels zijn wij aardig aan elkaar gewaagd, een “happy koppel” kan je wel zeggen. We 

genieten van alles wat op ons pad komt en gelukkig is zij net als ik, een sportief mens. Regelmatig zijn wij 

op de racefiets of mountainbike te vinden en maken leuke tochten zowel hier in mijn vertrouwde 

omgeving als in het prachtige gebied rondom Baarn. Ik woon nog wel in Bergen, maar je vindt mij dus ook 

heel vaak in Baarn en samen pendelen we heel wat “heen en weer”. 

Vanaf 1986 werk ik bij een energiebedrijf dat inmiddels de Zweedse naam Vattenfall draagt en werk ik op 

de financiële administratie. Wat een tijd alweer, maar prachtig bedrijf hoor, want anders hou ik het niet 

zo lang vol. Nou, dat was zo’n beetje in het kort mijn levensloop tot nu toe. Wie weet kom ik jullie nog 

eens ergens tegen rondom Burgerburg, want zoals jullie allemaal natuurlijk weten,  wonen mijn beste 

broertjes Jan en Eric daar nog steeds met veel plezier en word ik nog geregeld op de hoogte gehouden 

over het “wel en wee” in Burgerbrug. 

 

Het allerbeste en groetjes  

Frank en Marianne 
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Namens Biljartclub Burgerbrug: 

een korte voorstelronde 

 

We zijn vooral een gezellige vereniging, met 10 leden. De 

club bestaat uit 6 mannen en 4 vrouwen. We spelen op 

donderdagavond vanaf 19.30 uur in het winterseizoen in 

Café De Buuren. We spelen, als we er allemaal zijn, 10 potjes per avond. Als we klaar zijn gaat een deel 

naar voren (aan de bar een biertje of frisje drinken), en een ander gaat naar huis. Dat is bij onze vereniging 

allemaal goed. 

We starten in september en we hebben de finale avond op de laatste donderdag in maart. Zoals een ieder 

begrijpt is de finale avond dit jaar helaas niet doorgegaan. In de finale avond wordt zowel  

gespeeld om de eer en een vermelding op onze clubbeker. Ook wordt bepaald, wie een jaar lang de rode 

lantaarn van de club mag bewaren. We bestaan dit jaar circa 18 jaar en zijn niet van plan te  stoppen 

Ook zijn we tevreden met het huidige aantal leden.  

Na het seizoen hebben we een gezellige middag/avond met de club, wat aanhang en de kastelein  

(de nieuwe én de oude). Voor het organiseren en bedenken zijn twee leden verantwoordelijk.  

De middag bestaat vaak een activiteit, en daarna een gezellig etentje met een hapje en een drankje.  

Je bent 2 jaar lid van de uitjes-commissie, waarbij je het eerste jaar mee loopt met degene die het 

daarvoor heeft georganiseerd. Het jaar daarna krijg je er weer een verse kracht bij, om weer een leuk uitje 

te bedenken.  

De uitjes variëren, van midgetgolf, een bezoek aan het “Kremlin” van Noord Holland, Bowling, of 

gezamenlijk varen door de sloten van het duizend eilanden rijk etc. etc. 

Naast de club organiseren we met z’n drieën ook een Libre-toernooi, eind november. Dit BIT (Buren 

Inventatie Toernooi) is een toernooi waar veel Burgerbruggers en mensen die van buiten Burgerbrug 

komen aan mee hebben gedaan. De voorronden zijn van maandag tot en met donderdagavond. Als je jouw 

poule wint speel je ook op zondagmiddag, de finale. We prijzen ons gelukkig dat we al jaren een vol 

toernooi hebben, wat betekent dat we  48 deelnemers hebben.  

In samenwerking met onze kastelein (Richard en Esther) organiseren we in de laatste week van januari een 

Overrood toernooi. Voor beide toernooien is vers bloed altijd welkom. Informatie en je aanmelden voor 

één van beide toernooien kan bij de kastelein van Café De Buuren. Na het opgeven komt je naam op een 

lijst te staan, waarbij een ieder een digitale uitnodiging krijgt, waarbij ook een speluitleg wordt gegeven. Bij 

de  

definitieve lijst van 48 deelnemers geldt, wie het eerst komt, die het eerst maalt.   

Namens het bestuur Monique en Jan Kees  
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Even los van alle meningen 

  

De elektrische Volkswagen komt eraan. Wie een 
aanbetaling van duizend euro heeft gedaan kan als 
eerste instappen. Niet veel later kan iedere 
automobilist switchen naar het schone rijden in een VW of in een auto van een ander betaalbaar merk. 
Als veel mensen dat doen betekent dat een flinke stap naar een schonere wereld met  minder lawaai.. 
Vooral voor al die mensen die langs autowegen wonen zal het een verademing zijn. ‘Dankzij steeds 
meer kilowatturen uit zon en wind’, zeggen wij daar als Kennemerwind vol trots bij. Maar om de wereld 
en Burgerbrug e.o. op orde te houden, is veel meer nodig dan autorijden op schone stroom. We willen 
minder plastic in zee, gezonde bijenpopulaties en sneeuw op de skipistes. Om maar eens een paar 
dingen aan te halen die recent in het nieuws waren. Een greep, want als je alles op gaat noemen. 

En dan al die verschillende opinies die de hele tijd over je worden uitgestort. Het ene moment zit je 
naar David Attenborough te luisteren en even later naar Syp Wynia. Wat een verschil, niet? Of je 
vergelijkt een stukkie van Diederik Samsom met iets van Ronald Plasterk. Ze mogen dan allebei van de 
PvdA zijn, in niets lijken ze nog op elkaar. 

Maar eh ... even los van alle meningen, hebt u al plannen voor elektrisch rijden? Al gekeken naar de 
merken die eraan komen? Een beetje zitten rekenen aan de kosten voor benzine versus kilowatturen? 
En al eens gefantaseerd over een powerwall onder de zonnepanelen? Je kan het ook als een avontuur 
opvatten en de leuke kanten ervan bekijken. Van klimaat en energietransitie gaan houden. Ook als het 
over de RES gaat, al dan niet digitaal. Of als je in een etalage een warmtepomp ziet staan. Echt, het kan. 

Wim Bart Stoop  

(Kennemerwind) 
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Hier een berichtje van de ECB 

 

Voor degene die niet precies weten wat de ECB is en wat we doen even een 
kleine uitleg. 

Wij zijn een gezellig clubje van 11 mensen uit het dorp die de activiteiten 
rondom de kermis en koningsdag organiseren. Ook op Hemelvaartsdag is 
iedereen op de been voor de organisatie van de  lenteloop. Daarnaast 
zorgen we voor de gezellige bloembakken op het hoekje bij het 
informatiebord en de grote kerstboom tijdens de feestdagen. 

Al met al een jaar gezelligheid op zijn tijd. Als u als Burgerbrugger denkt wat leuk, maar waar doen ze dat 
van? Ja, ook bij ons geldt zonder inkomsten, geen vermaak. Als u wilt dan kunt u “Vriend” van ons 
worden: Vriend van de Evenementen Commissie Burgerbrug. 
Door inleg van een bijdrage  van minimaal € 5 per jaar blijft u op de hoogte en kunt u genieten van de 
leuke dingen die we doen voor het dorp. U kunt zich hiervoor aanmelden bij Judith Stuijt. Haar 
emailadres is: stuijtj@hotmail.com  

Corona en regels, we zijn er ondertussen wel een beetje zat van. Maar hoe komt het af met de 
kermis?  We hebben contact met de gemeente gehad en we zijn blij te melden dat het in ieder geval 
door zal gaan mits tot de kermis de coronasituatie onveranderd blijft. Wat er komt aan kramen en 
attracties is tot nu toe niet bekend. Ook zal de gemeente waarschijnlijk goedkeuring geven op een aantal 
activiteiten die we oa voor de kinderen willen organiseren. Eind augustus weten we meer en houden we 
u zeker op de hoogte. Datum van de kermis is  25 tm 28 september. Het zal ongetwijfeld een andere 
kermis worden dan dat we gewend zijn. Maar het is dit jaar niet anders.  

Tot slot wensen wij iedereen een fijne zomer en vakantie toe.  
Namens de Evenementen Commissie Burgerbrug 

  

Irene Kramer 

mailto:stuijtj@hotmail.com
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Bedrijvigheid 
 

Wie zijn jullie? Ik ben Richard Postma en woon 
samen met Esther Hamer boven Café De Buuren 
aan de Grote Sloot. Ik heb ook een autobedrijf in 
Warmenhuizen maar wil me in de toekomst 
volledig op het café richten.  
Wat hebben jullie voor bedrijf? Wij zijn eigenaar 
van Café de Buuren, dit is een dorpscafé maar ook 
een mooie plek voor feestjes en partijen en zelfs 
voor een afscheid kan alles geregeld worden. Wij 
zijn nu in de zomer dagelijks open. Je kunt bij ons 
wat eten en drinken, eten afhalen maar dus ook een verjaardag of bruiloft vieren. Esther is degene met 
horeca ervaring maar ik leer snel ;-)  
Is jullie bedrijf ook jullie passie? Zeker! Anders waren we er ook niet aan begonnen. We gaan graag met 
mensen om en we vinden het ook heel belangrijk dat dit café blijft bestaan in Burgerbrug.  
Richard was vaste gast in het café en heeft zelfs Esther aan de bar van De Buuren ontmoet. 
Wat zou je doen met 1 miljoen? Ik zou het niet weten; ik ben snel tevreden. Het café is goed zo en er is 
toch geen ruimte om uit te bouwen. We zouden wel graag een terras aan de Grote Sloot willen maken 
met een aanmeerplaats. Hierover zijn we in gesprek met het sloepennetwerk en HHNK. Door de 
coronacrisis is dit plan even in de koelkast beland. 
Sinds wanneer bestaat jullie bedrijf? De Buuren bestaat waarschijnlijk al sinds 1920. Wij hebben het in 
juni 2019 overgenomen. We hebben het wel gemoderniseerd. Zo is het omheinde terras deze  
zomer aangelegd en hebben we nu een tweede biljart en in de achterzaal een nieuwe vloer gelegd. 
Hoe zou je je bedrijf in vijf woorden willen omschrijven? Sfeer, leuk!, afwisselend/breed/veelzijdig, 
dankbaar. Dankbaar? Ja inderdaad. Het is toch prachtig wanner mensen je bedanken wanneer ze weer 
een mooie avond hebben gehad, of een mooi feest! 
Wat kunnen Burgerbruggers voor jullie bedrijf doen? Gewoon af en toe gezellig langskomen voor een 
kop koffie, biertje of om wat te eten! Dan kunnen we blijven bestaan. 
Wat onderscheidt jullie van andere bedrijven? Wij onderscheiden ons ten opzichte van andere  
cafés dat wij ook een sociale functie vervullen met onze kennis van Burgerbrug en zijn inwoners. We 
proberen het iedere klant zoveel mogelijk naar de zin te maken en daarbij een huiselijke maar vooral ook 
gemoedelijke sfeer te creëren.  
Wat zijn jullie toekomstplannen?/ wat is jullie ambitie? Wij willen graag een gezellig café blijven met 
een nette uitstraling waar plek is voor iedereen. Zo bieden we ook ruimte aan de biljartclub, de darters 
en de soos. 
Wat is de drukste periode van het jaar? Toch wel de kermisperiode! Met  de harddraverij is het ook vaak 
gezellig druk. Ook aan het eind van het jaar zijn nog wat pieken en we hebben het natuurlijk druk bij 
bijzondere gelegenheden zoals biljarttoernooien en feesten en partijen. 
Wat vinden jullie het leukste onderdeel van het bedrijf of welke werkzaamheden vinden jullie het 
leukste? Het leukste is toch wel het bier tappen en de gezelligheid. Ik geniet het meest als ik iets met 
mensen kan doe en een beetje kan handelen. Die combinatie vind ik in het café. 
Wat is het hoogtepunt of dieptepunt van je/jullie bedrijf tot nu toe? Het dieptepunt is uiteraard de 
coronacrisis; dat heeft enorm veel roet in het eten gegooid. We nemen de maatregelen serieus maar 
hopen dat alles snel weer normaal is. Hoogtepunten zijn toch wel de feesten en partijen die bij ons 
gevierd worden maar ook de koffie/borrel na het definitieve afscheid van iemand. Het is prachtig als 
mensen je dat gunnen…... 
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Bruggetjes De laatste  

Brugpraat van 

dit jaar zal ver-

schijnen op: 

14 november 

Jannie, 

Wij willen je bedanken 
voor je geweldige inzet van 
het secretariaat voor de Herboren 
Toren. 
Vanaf 2009 heb je dit met veel vera
ntwoording gedaan. 
Bepaalde taken blijf je nog doen, 
maar nu alvast een bedankje 

Namens Bestuur Herboren Toren,  

Annie  Dapper. 

Wilt u ook een bruggetje plaatsen?  

Laat het ons weten! 

brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Aimée, heel erg bedankt voor de mooie schaapjes 

op de omslag! Hoe zomers willen we het hebben 

Jeroen weer bedankt voor de fijne puzzel! 

We bedanken Guido Schipper en de  

gemeente Schagen voor het  

oppakken van de kosten voor het 

herstel van het  

Publicatiebord!! 

Alle geslaagden van Burgerbrug van  

harte gefeliciteerd. Ondanks een  

bijzondere examen periode 

op naar een mooie toekomst! 

U kunt de Brugpraat redactie 

vinden op de Kermis, 26 

september (mits deze 

doorgaat). We zullen dan de 

mogelijkheid bieden om uw 

abonnementsgeld voor 2021 

te betalen 

Natuurlijk Aad (Kramer) ook 

heel erg  bedankt voor het zo 

mooi bijhouden van de  

pluktuin!! 

Bedankt lieve 

dames van de 

ECB voor de 

prachtige 

Met Corona vertraging, maar dan toch: 

Van Harte Mijnheer Krul, met uw juiste inzending 

van de puzzel uit de Wintereditie van de Brugpraat! 

Heel veel plezier met het mooie Croon en Bergh 

pakket 

Heeft u een mooie foto die 

te maken heeft met najaar 

en Burgerbrug? Stuur deze 

dan naar on s email adres 

en misschien siert UW foto 

de volgende editie van de 

Brugpraat! 

Voor een nieuwe rubriek 
‘Vroeger was het zo’ zijn 
we op zoek naar verhalen 
en foto’s over mensen, 
bedrijven en gebouwen 
van vroeger in Burger-
brug. Helpt u ons? 
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Wat gebeurt daar toch……op ‘De Hoek’ in Burgerbrug? 

 

Sinds 2 juni jl. zijn Dick en Tineke Pankras de trotse eigenaren van ‘De Hoek’ in Burgerbrug, ook wel 

bekend als ‘Buisman’ of het oude huis van Theo en Anita. Sinds die 2 juni wordt er daar erg hard gewerkt 

maar.....wat gebeurt daar toch?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eerst is er veel geruimd met een garageverkoop en daarna vooral veel gesloopt en in de bak gegooid. 

Met man en macht wordt er gewerkt, de hele familie doet mee maar ook vrienden, buren en kennissen,; 

iedereen helpt mee. Onder andere moest alle elektra worden vervangen, gelukkig is daarvoor de  

vakkundige en allround hulp van KW Installatiewerken oftewel van Kasper Wortel.   

Als lokale verslaggeefster heb ik in het begin, tijdens de sloop, een blik mogen werpen op de puinhopen, 

en dan nu ook weer tijdens de opbouw. Fantastisch om te zien hoe er een mooi groot woonhuis met 3 

slaapkamers gecreëerd is en aan de voorkant de opbouw van een B&B bijna gerealiseerd is. Deze B&B is 

overigens nu al te boeken voor verblijf vanaf 1 september. Het grootste gedeelte van het pand is leeg  

getrokken en opnieuw opgebouwd. Wat nog wel in oude staat is en ook veel aandacht behoeft, is de 

zaal. In deze zaal zie je nog de oude naam van de gymvereniging “EENSGEZINDHEID” boven het toneel  

pronken. Het idee is om alles in oude staat te herstellen. Dat vergt tijd en denkwerk en de toekomst zal 

leren hoe dit mooie, nieuwe maar ook grote project gaat verlopen.  

Eerst worden 19 augustus de vloeren in het woonhuis en in de B&B gelegd en gaat Dick binnenkort ook 

nog zijn eigen vak uitvoeren op de buitenkant; het pand wordt ook buitenom opgeknapt en gestuukt. 

Dan wordt de definitieve afwerking binnenin afgerond en zijn het woonhuis en de Bed & Breakfast klaar 

voor de verhuur. Met de hulp van familie, vele lieve vrienden en kennissen, die ook nog eens een potje 

koken op de zaterdag voor het hele koppel, is er dan in 3 maanden tijd een prachtig nieuw aangezicht 

van Burgerbrug gerealiseerd! Dat is dus wat daar gebeurt!  

Voor reserveringen van B&B ‘De Hoek’ kun je Tineke bellen op 06-18 660 888  
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Eropuit in coronatijd 
 
In ‘normale’ tijden zou de historische vereniging rond deze tijd 
een fiets- en een wandeltocht georganiseerd hebben door het 
Zijper polderland voor ieder die geïnteresseerd is in 
geschiedenis en/of van wandelen en fietsen houdt. Door de 
coronamaatregelen kan dat nu niet. Maar er is een alternatief. 
 
Op de website van de vereniging, www.dezijpe.nl, staan enkele kant-en-klare tochten klaar. De tochten 
met heel veel historische informatie kunnen daar gedownload en geprint worden. Zo wordt fietsen door 
de Zijpe leuk én leerzaam. Neem bij de tochten wel de coronaregels in acht: niet teveel mensen in één 
groep en houd onderling afstand. 
 
Na de succesvolle fotomiddag op donderdag 16 januari jl. is 
het stil geworden rond de oude foto’s van Burgerbrug.  
Corona legt alles stil, zelfs de fotomiddagen van de 
historische vereniging de Zijpe en het Zijper Museum. Het 
ziet er nog niet naar uit dat daar binnenkort al verandering 
in komt. We laten de middagen van 24 september en 19 
november nog op de agenda staan. Houdt u de pers en onze 
website in de gaten voor updates. Als het doorgaat bent u 
welkom in het Zijper Museum om van 14.00-16.00 uur deze 
foto’s te bespreken. Wie zijn de noeste arbeiders bij 
zuivelfabriek De Dageraad en wanneer was dit ongeveer? 
 
 
 
Of wie zijn deze kinderen op het toneeltje in de  
St. Josephschool? 
 

 

 

 

 

We hopen erachter te komen op onze fotomiddagen. U bent van harte welkom. Reacties zijn ook welkom 
op het emailadres theovolkers@quicknet.nl. 
 
Ook onze voorjaarsvergadering moest er aan geloven. De vergadering met lezing van Ad van Liempt is nu 
verschoven naar dinsdag 17 november a.s. in zaal De Jonge Prins in ’t Zand. Maar ook hier geldt: houdt de 
berichten in de gaten. 

 
Voor eventuele vragen kunt u altijd contact opnemen met de secretaris, Theo Volkers, tel. 06 13 87 53 87. 
 

http://www.dezijpe.nl
mailto:theovolkers@quicknet.nl


24 


